

Bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklub, 4/12-2023

Mødedetaljer

Tidspunkt: 4/12-2023 kl. 18.30

Lokation: hos Gunnar, Nibevej 137, 9530 Støvring

Tilstede:

- Bo Bjerrum (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (suppleant)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Bo Bjerrum

Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Peter Staun (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
-
- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Dagsorden for mødet

Nr	Emne	Ansvarlig
1	Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden	
2	Nyt fra formanden <ul style="list-style-type: none">Hvem kan deltage i Senior klubben.	
3	Kasserer / Økonomi <ul style="list-style-type: none">-	
4	Driftsudvalg <ul style="list-style-type: none">Pæle i renden.... (Hvis det bliver nødvendigt)	
5	PR/Hjemmeside <ul style="list-style-type: none">Flytning af domæne og postkasser	
6	Ungdomsudvalg <ul style="list-style-type: none">-	
7	Sejladsudvalg <ul style="list-style-type: none">-	
8	Sejlerskole <ul style="list-style-type: none">-	
9	- <ul style="list-style-type: none">-	
10	- <ul style="list-style-type: none">-	
11	Evt	

Aftalte opgaver fra mødet

Nr	Emne	Ansvarlig
1		
2		
3		
4		
5		
6		
7		
8		
9		
10		
11		

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i det nedenstående.

Referat af mødebeslutninger

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
 - a. Begge godkendt - opfordring til at kigge på opgaver fra sidst

2. Nyt fra formanden
 - a. Regler for deltagelse i seniorklub.
Problematikken er, at eksterne, der ikke er medlemmer af sejlklubben, gerne vil koble sig på aktiviteterne og vi skal finde en løsning på det.
Seniorklubben er et åbent fællesskab i sejlklubben for sejlere over 60, der gerne vil mødes.
Det behøver ikke være et åbent fællesskab for andre udefra.
En pragmatisk løsning kan være, at seniorklubben i sejlklubregi må være for medlemmer - hvis f.eks. NSV har lyst til at lave en seniorklub for deres medlemmer, kan det jo sagtens foregå samtidig og samme sted. NSV laver også mange gode arrangementer, så vi vil gerne opfordre til også at være medlem hos NSV og deltage i deres øvrige arrangementer.

@Bo skriver en mail

3. Kasserer - økonomi
 - a. Der er sendt kontingentrykkere ud pr brev. Der er ikke sendt til ungdomsudvalg, da de findes i klubmodul.
 - b. I forhold til klubmodul skal vi lige have styr på hvad vores sæson er. Det kunne give mening at det er fra at jollen kommer i vandet i foråret og så kører til og med vintersæsonen.
 - c. Økonomisk ender vi med et år, hvor vi har mere i kassen ved årets udgang, end da vi gik ind i året. Det er på trods af udgifter til klubhus. Total har vi lige nu udestående på 36.000.
 - d. Seniorklubben kan til deres julefrokost bare "gøre kål på" det øl og sodavand der står i køleskabet ude bagved. Der står også noget boblevand - måske det kan bruges til nytårs-soire.
@Bo checker om de kan bruge det.

4. Driftsudvalg - pæle i renden
 - a. Kurt har fået 4 ud af 22 pæle inde - resten er væk. Der ligger stadig nogle bøger ude, dem skal vi også have ind. Hold gerne øje med pæle der flyder på strand eller ligger lavt i vandet.

5. PR/Hjemmeside
 - a. Flytning af domæne og postkasser.
Det sker tirsdag, så vent lidt med at sende nye mails ud. @Morten sender mail med info om nye adresser

6. Ungdomsudvalg
 - a. Der er lavet vinterplan med svømmehal og hal

7. Sejladsudvalg
 - a. OK stævnet er blevet officielt nu og tilmeldingen er åben. Betalingen kommer vi vores mobilepay shop.
 - b. Sommerhus til officials er booket.

8. Sejlerekole
 - a. Intet nyt

9. Evt
 - a. Aalborg Regatta 2024 - vil vi være med i forhold til at lave aktiviteter på havnefronten
 - b. Medlemsskaber - vi burde overveje om vi kan lave familiemedlemsskaber